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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht
«Ziekenhuis in de fout met
pacemakers». (Ingezonden
24 december 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht
«Ziekenhuis in de fout met
pacemakers»1, waaruit blijkt dat het
St. Lucas Andreas Ziekenhuis zonder
vergunning ICD-implantaties heeft
uitgevoerd?

2
Wat vindt u van de uitspraak van de
voorzitter van de Raad van Bestuur
die verklaart dat het ziekenhuis
voldoet aan alle eisen en daarom
alvast begonnen is met het plaatsen
van ICD’s?

3
Klopt de verwachting van de
voorzitter van de Raad van Bestuur
wanneer hij stelt: «Bovendien hadden
we verwacht dat de minister het
vergunningensysteem zou loslaten?»

4
Deelt u de mening dat dit soort
praktijken het vergunningstelsel
ondermijnen en daarom
ontoelaatbaar zijn?

5
Het ziekenhuis is inmiddels gestopt
met de behandeling, maar moeten de
patiënten die deze behandeling
hebben ondergaan niet op de hoogte

worden gesteld dat hun behandeling
zonder vergunning is uitgevoerd?
Moet ook de voorlichting van het
ziekenhuis (de ICD-behandeling staat
namelijk nog steeds op de website
van het ziekenhuis) over de
ICD-behandeling niet worden
aangepast?

1 Het Parool, 12 december 2009.
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